



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 15 JANUARI 2024

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

Kallade: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson,

Anmält förhinder: Alla ledamöter närvarade.

1. Välkomna!

Ordförande Johan Starck hälsar alla välkomna. Johan lyfter den fina vinter vi har i hela Sverige.

2. Föregående protokoll. 23/11 - 23.

Lades till handlingarna utan komplettering.

3. Rapport organisation. Lars Ö.

Fina VC tävlingar på hemmaplan innan jul.

Det har varit en del diskussion med FIS angående vår dräkt och den reklam vi har på dräkten. Den är i alla fall godkänd för denna säsong nu. Vi har tecknat ett avtal med RF om SM veckan fram till 2028. Där blir vi huvudidrott under SM veckan vinter. Vi ska nu försöka planera för att andra tävlingar ska krocka så lite som möjligt under dessa SM tävlingar. Vi har lyckats bra under TdS. Främst grabbarna har varit glädjeämnen.

4. Rapport nationell verksamhet. Karin E

World snow day nu till helgen runt om i landet. nationella tävlingar är inne i en intensiv period med Ford smart energy cup, Bauhaus Cup, USM och JSM. Under USM i Ånnaboda kommer föreningarna erbjudas vallahjälp och support. Vi kommer att vara på plats och göra fluortester. Bauis skidskola rullar på och även hantering av lånepaket till förskolorna. Utbildningsmässigt är mycket på G. Senaste helgen hade vi tre utbildningar runt om i landet. Pistmaskinsutbildning genomförs i Vålådalen.

Svenska Skidförbundet

Riksskidstadion, SE-791 19 FALUN

Telefon: +46 (0)10-708 69 00

Webb: www.skidor.com

Huvudsponsor





5. Fysiskt möte Ulricehamn.

Skicka meddelande till Karin och Johan om/hur ni reser till Ulricehamn.
Johan planerar för agenda och vi kör möte lördag eftermiddag.

6. Rapport från åkarrepresentanter. Ingrid H + Simon S.

Inga speciella punkter. Man konstaterar att det blir långa och tidiga mornar när fluortesterna ska genomföras. Dock förstår alla att det är svårt hantera på annat sätt.

7. Rapport från styrelsen. Johan S

Distrikten tillsammans med Anders Furbäck jobbar med nya strategin. Eroende på hur långt de kommit när vi träffas i Ulricehamn kan de bli aktuellt att lyfta strategin under vårt möte i Ulricehamn.

Johan berättade att alpina verksamheten har drabbats av en konkurs hos deras klädsponsor, vilket sätter alpina verksamheten i en svår ekonomisk sits.

Johan lyfte också frågan om att det verkar som att det är få små närliggande tävlingar runt om i landet. Vi förde en diskussion om detta.

8. Rapport från de olika arbetsgrupperna.

TD/regelgruppen: Inget nytt sker nu. Vi är ute på tävlingarna under vintern och verkar som TD.

Skidor Hela Livet: Tilldelade SHL-bidraget till 11 föreningar innan jul, 2500-5000 vardera, totalt 45 000. Många bra ansökningar. Planer på att testköra Skidor hela livet-loppet i vår och vara representerade vid dessa.

Barn och Ungdomsgruppen: Arbete med de två ungdomscuperna. Ledamöterna i gruppen planerar för att besöka någon barn/ungdomstävling under vinter.

Anläggning/homologisering: Inget att rapportera då vi inte haft möte ännu efter jul.

Tävlingsprogram: Inget arbete just nu. Ludvig jobbar en del med USM och juniorlandskamp 2026.

9. Övriga frågor: Inga övriga frågor.

10. Nästa möte.

Ulricehamn/Borås 16-18/2

11. Mötet avslutas.

